
Itthon is kupákkal ismerték el Anti és Julcsi teljesítményét 

Igaz, hogy 2018-ban csak egyetlen hazai versenyen állt közösen rajthoz az Ifj. Kanyik Antal-

Nyirfás Julianna páros, de a Kanyik Motorsport nemzetközi bajnokainak elmúlt évi sikereit a 

rallyesport itthoni vezetősége, valamint a Magyar Nemzeti Autósport Szövetség is nagyra 

értékelte, így kupákkal jutalmazta őket január 19-én, a Groupama Arénában, a Rallye Szakág 

díjátadó gálaestjén. 

Nagy megtiszteltetés volt számunkra, hogy meghívót kaptunk a Rallye Szakág évzáró 

ünnepségére - kezdte az este összefoglalóját Anti. Julcsit kétszer is a színpadra szólítottak, a 

sikeres nemzetközi szereplésünkért, és egyszer közösen is felléphettünk a pódiumra. Minden 

kupánkra büszke vagyok és nagyon jó érzés, hogy Julcsit újra megválasztották meg az Év női 

versenyzőjének, mivel ezért a díjért is keményen megdolgozott. Ezek a serlegek mindkettőnk 

számára elismerés jelentenek, hiszen együtt versenyeztünk 2018-ban az elsőtől az utolsó 

méterig, sokat köszönhetünk egymásnak és a csapatunknak egyaránt. Én 2006-ban voltam 

itthon az Év felfedezettje, de ezeket a díjakat attól lényegesen nívósabbnak érzem, a nemzetközi 

mivolta és a kemény mezőny miatt is.  

 

Negyedik alkalommal vehettem át az Év női versenyzője díjat, - folytatta a beszélgetést Julcsi 

ami 2012, 2013, és 2014 után került hozzám ismét. A korábbi években is voltunk szép számmal 

a mezőnyben lányok, de 2018-ra még több nő lett az itthoni rallye-ban, ráadásul komoly 

autókban ülnek a vetélytársaim. Ezért sem volt könnyű az újabb győzelem. Úgy érzem, hogy 

mind közül talán a mostani sikerem mögött van a legkiemelkedőbb teljesítmény. Mindhárom 

korábbi kupáért keményen megküzdöttünk, komoly dolgokat tettünk le akkor is az asztalra, de 

a tavalyi évünk annyira jól sikerült, hogy az igazi meglepetés volt még a számunkra is. Ez az 



elismerés természetesen nem csak nekem szól, hiszen a csapatunk és a szponzoraink nélkül 

aligha örülhetnénk a most átvett kupáknak, nélkülük ott se lehettünk volna a versenyeken. 

Természetesen Antinak is nagy köszönettel tartozok, mert mondhatnék én bármit, ha ő nem 

tudná megvalósítani azokat a dolgokat, amiket a pályabejáráson összerakunk. :-) Az Év női 

versenyzői díj mellett még a sikeres külföldi szereplésért is kaptunk kupát, amiknek nagyon 

örültem, megtiszteltetésnek éreztem, amikor a színpadra szólítottak minket. Mindezen felül 

engem a hazai Historic Bajnokságban is értékeltek, mivel néhány versenyre beültem Wirtmann 

Ferenc mellé, aki abszolút bajnok lett.    

A Kanyik Motorsport csapata a díjátadó ceremónia és a csapatfotók elkészítése után egy közös, 

jó hangulatú vacsorával zárta az estét és 2018-at, a budapesti éjszakában. Folytatás tavasszal, 

amiről a lehető leghamarabb beszámolunk, itt, a Kanyik Motorsport oldalán. 

    


